

## **Acta Assemblea General Escola Teresa Claramunt**

Sabadell, 12 de maig de 2021

19.00 h

### **Assistents:**

En representació de la junta de l'AFA: Georgina, Glòria, Roser, Miquel, Marta, Núria i Eva.

Assistents totals: 21 persones (incloent-hi les esmentades anteriorment)

### **Ordre del dia:**

#### **1. Aprovació de l'acta anterior (desembre 2020).**

S'aprova l'acta de l'assemblea anterior, amb 0 vots en contra i 0 abstencions.

#### **2. Contracte Vostra Cuina**

Aquest final de curs acaba contracte amb Vostra Cuina, la Comissió de Menjador ha estat treballant aquests últims mesos per aconseguir negociar un nou contracte.

El contracte inicial és del 2008 i s'han fet modificacions fins ara. Estem pendents d'un nou decret de la Generalitat i podríem perdre la subcontracció amb Vostra Cuina.

L'Imma i la Núria de la comissió de menjador fan un recull de coses destacables:

- S'ha fet una inspecció per veure l'estat de la cuina i està conservada força bé.
- Menús saludables, la nutricionista ha treballat per fer nous menús. El cuiner farà fotos i es possible que a partir del mes vinent puguem disposar de fotografies del que menjaran els infants.
- S'ha incrementat en un dia quan els pares poden anar a provar els menús.
- Es considerarà usuari fix els infants que es quedin 2 dies o més cada setmana. Per tant, el preu baixa una mica.
- Preus continuen i estan dins dels paràmetres que estableix el departament.
- A partir del primer dia es descomptarà del preu les absències en cas de malaltia (cal avisar abans de les 10 h). Però no serà així en els confinaments.
- Els rebuts es passen a principi de mes, i al mes següent es regularitza en cas de no haver fet ús algun dia del mes anterior.

- L'empresa estarà pendent de si sorgeix formació per als monitors durant l'any per poder-la oferir.??
- S'ha incidit que els monitors estiguin més pendents de dinamitzar les estones de pati al menjador. Que engresquin més als infants.
- Ràtios: la nostra escola està dotada amb SIEI i hi ha 2 nens amb vetllador, també a l'hora de menjador. Aquest cost l'assumeix l'empresa. Cal trobar la manera de trobar recursos perquè aquest fet no vagi en detriment de la resta d'infants. L'Anna Giannoni diu que hauríem de parlar amb el cap d'estudis i fer reclamació a l'EAP. Cal pressionar l'EAP i demanar més vetlladors. La Georgina Bajona diu que es va parlar amb l'Ajuntament i que la solució que oferien és que el vetllador no estigués tantes hores a l'aula i les passés a l'estona de menjador. L'Anna Gianonni diu que la clau és pressionar via EAP fent un informe tècnic i també paral·lelament des de l'OME Sabadell ofereixin resposta. S'ofereix a trucar a l'OME (com a mare). Es pot implicar els dos professionals que porta el SIEI, incorporar el menjador dins de la seva feina. Cal demanar estratègies a la persona de l'EAP (demanarà el contacte a la Susanna).
- Es demanarà a la Josefina informació més detallada (nombre alumnes fixos mensuals, proveïdors, etc.)
- L'Aurora Murillo comenta que van fer reunió d'Extraescolars i que volien parlar amb comissió Menjador pel tema d'extraescolars al migdia. Per gestionar el monitoratge. Cal coordinació entre monitors de menjador i extraescolars per veure com es fa el traspàs, per altra banda, també és important recordar que aquests nens que van a extraescolars abaixen la ràtio de menjador. Abans de la comissió Mixta que es farà al maig es comentarà aquest tema, però la Josefina ja havia dit que els monitors de menjador que es queden amb menys nens estaran fent reforç en un altre grup.
- S'aprova el contracte de renovació del menjador per 26 vots a favor de la signatura del contracte, cap vot en contra, cap abstenció.

### **3. Instal·lació nou sistema de so a l'escola**

- L'escola disposa d'un sistema de megafonia i quan es fa servir per la música se sent malament. L'AFA va demanar pressupost a una empresa, però finalment hi ha dos pares de l'escola que s'ho estan mirant per poder reduir costos.

### **4. Lavabos pati**

- Tema que va sorgir a l'anterior assemblea, hi havia queixes respecte la neteja. Amb el covid s'ha incrementat el servei de neteja però sembla que és un tema que continua sense estar clar. LA Junta ha fet l'encàrrec de fer un seguiment en diferents moments i dies. Disposem de fotografies fetes durant una setmana.
- A partir de les fotografies es confirma que a les 17 h els banys estan força nets. A les 10 del matí l'aparença també és força correcta. En una de les imatges s'aprecien papers per terra. Només s'ha pogut veure una mica més just un dia a les 16 h.

- Hi ha mares que consulten si hi ha paper i sabó. Es creu necessari demanar a la Susanna que els dispensadors de sabó estiguin plens, si cal, l'AFA assumirà la despesa. Per evitar problemes hi hauria d'haver un/a mestre que fes una vigilància més acurada d'aquesta zona.
- L'Aurora comenta que aquesta setmana passada va anar a l'escola a la tarda i va trobar els banys força nets, l'únic que va trobar es que no havien buidat la cisterna.
- L'Anna Gianonni proposa fer cartells de "civisme".
- L'Eva proposa que hi hagi un mestre que estigui una mica més a sobre d'aquella zona i fer pedagogia de l'ús del paper, del sabó, etcètera. A l'hora del menjador, aquesta figura hauria de ser un monitor/a de menjador.
- La Glòria proposa crear un grup de treball temporal que estigui en contacte amb la Susanna per fer-ne el seguiment i resoldre l'assumpte.
- Una mare anònima comenta que treballa en una escola i que és el vetllador qui s'ha d'encarregar de reomplir el sabó del dispensador i que els mestres han de vigilar els lavabos. Que no és cosa de l'AFA cuidar-se d'aquest tema. La Glòria replica que és molt complicat amb l'actual Direcció de l'escola. Torna a demanar voluntaris per crear el grup de treball. L'Aurora s'ofereix a parlar-ne demà amb la Susanna. L'Eva insisteix que és important recalcar-li que és un tema que surt reiteradament a totes les assemblees i que preocupa a moltes famílies.

## 5. Projecte Pati

- Imma (menjador), Marta Serra (junta), Amaia i Marta (coeducació)
- S'ha encarregat a una empresa un projecte de reforma del pati per tal de dissenyar una proposta de pati que segueixi la línia de coeducació.
- La Georgina presenta el projecte, és un projecte de màxims d'un gran pressupost. El projecte ha estat pagat per l'AFA però hi ha una donació d'una persona externa que s'utilitzarà per a un dels mòduls.
- L'Imma comenta que fa molt de temps que es parla d'aquest projecte per rendibilitzar el pati, arran de la donació de què es disposa. S'han reunit amb empreses que coneixia la Susanna i cada una va fer propostes i pressupostos. S'ha decidit que Milanta és un projecte ferm i s'hi ha incorporat els suggeriments d'una experta en coeducació que es diu Alba.
- Arquitectes i paisatgistes de Milanta han vingut al pati a observar com juguen els nens i els han fet enquestes. A partir d'aquesta informació han elaborat el projecte del pati.
- Per suggeriment de la Susanna, es començarà per reformar la zona de davant del porxo, la de primària.
- La idea és que es pugui començar a construir la primera setmana de setembre. El dia 20 de maig un regidor de l'Ajuntament es reunirà amb la Susanna perquè li ho expliqui i perquè haurà de validar-ho. Es demanarà si l'Ajuntament hi col·laboraria econòmicament.
- La pista on estan els més grans no es pot tocar i la meitat de la zona del pati de primària es deixarà tal com està.
- La Glòria proposa que alguns dels mòduls es podrien fer entre les famílies de l'AFA, assessorats i supervisats per Milanta. La Marta de coeducació diu que cal una Comissió Verda potent per fer-hi un bon manteniment, però que s'estalviarien bastants diners.

- L'Anna Ricart comenta que actualment els infants que han d'estar a la zona de la pista tenen molt poca ombra. L'Imma proposa aprofitar la visita del regidor del dia 20 per proposar-li fer una marquesina que cobreixi les grades.
- La Susanna va comentar que l'escola miraria cada curs, a partir del 2022-2023, de reservar una partida pressupostària per aquesta comissió de pati.
- El Miquel comenta que a la seva filla li agradaria fer rotació entre diferents llocs del pati ja que els infants de 5è i 6è als que no els agrada el futbol ho pateixen.
- L'Anna Ricart demana que es preguntí al regidor que ha de venir el dia 20 que demani finançament a la Diputació per rehabilitar/reformar el pati.

## **6. Informacions Comissions**

### **Coeducació**

- Es van reunir amb la Susanna per fer una formació a famílies en termes bàsics de coeducació, paper de l'escola, famílies (juny 2021). Es vol fer una sessió de formació al claustre de cara a l'any que ve. Es vol mirar de fer-ho a través de l'Ajuntament perquè sigui gratuït per a l'AFA.
- Volen crear una xarxa de comissions de coeducació de Sabadell per cohesionar-se.

### **Verda**

- Van fer una convocatòria matinal al pati i properament es farà una altra convocatòria.

### **Camí Escolar**

- Mur davant de l'escola: permís tramitat, el projecte està definit, se n'encarregarà l'artista Werens, lamentablement no podrà ser participatiu.
- Amiant: s'ha encarregat una pancarta nova i es tornarà a penjar la pancarta i hi ha molts mitjans interessats, s'ha participat en entrevistes i taules rodones com a comissió.

### **Acollida**

- L'Eva dona les gràcies perquè amb la pujada de quotes el servei no és deficitari. Es van perdre 2.700 euros el primer trimestre, i ara el balanç està en -23 euros. Ho valora molt positivament, ja que aquest any hi ha hagut moltes menys inscripcions però els monitors són els mateixos.

### **Extraescolars**

- S'ha pogut organitzar la Natació Exprés, es faran dos grups a les dues sucursals del Club i així hi poden anar tots els alumnes que s'hi van inscriure.
- S'està acabant de polir l'organització del casal d'estiu i organitzant les extraescolars de l'any que ve.
- Valora molt positivament la gestió amb l'Ampasoft.

La Georgina aprofita per comentar que arrel dels problemes de connexió que hi va haver a l'hora de fer les inscripcions de natació, la Junta s'està plantejant la contracció d'una empresa que vetlli per al bon funcionament de la web de l'AFA.

#### **7. Canvi i entrada de càrrecs a la Junta de l'AFA**

- La Georgina i el Javi deixen la Junta, s'hi han incorporat fa uns mesos la Marta Serra i la Roser Fité.
- Nova redistribució de càrrecs: la Glòria continua com a tesorera, la Roser assumeix la secretaria i l'Eva serà la nova presidenta.
- La Georgina s'acomiada i agraeix la feina feta tot aquest temps.
- Votació sobre els nous càrrecs: 22 vots a favor, 0 en contra i 0 abstencions.
- L'any que ve toca renovació de Junta i es podrà presentar una candidatura nova.

#### **8. Precs i preguntes**

- Es dona per acabada l'assemblea a les 21.01 h.